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Co dalej z Ciuchcią “Ekspress Ponidzie”?

Ciuchcia “Ekspres Ponidzie” prawdopodobnie przejdzie w ręce prywatnego właściciela.Taką
decyzję podjęli udziałowcy spółki zarządzającej obecnie kolejką.

Ciuchcia “Ekspres Ponidzie” prawdopodobnie przejdzie w ręce prywatnego właściciela.Taką
decyzję  podjęli  udziałowcy  spółki  zarządzającej  obecnie  kolejką.  Mimo  wielu  akcji
promocyjnych  zyski  z  działalności  Ciuchci  “Ekspress  Ponidzie”  nie  pokrywają  kosztów
związanych  z  jej  utrzymaniem  i  obsługą.  Według  Zdzisława  Wrzałki  –  wicemarszałka
województwa i  przedstawiciela samorządu województwa w radzie udziałowców – jest to
jedyne wyjście z patowej sytuacji. Na razie nie ustalono konkretnych warunków dzierżawy,
lecz  z  pewnością  potencjalny  najemca  będzie  musiał  zainwestować  w  rozbudowę
infrastruktury  oraz  remont  torowiska.


